

CHRISTMAS IN STYLE

NOVIO

SIMPLY GORGEOUS!

Festlich geht auch ohne den üblichen Weihnachtsschmuck: Goldene Deko-Objekte, Ornamente und Kissen bringen uns glänzend in Stimmung und sorgen für einen Hauch von Glamour!

Festive can even go without the usual Christmas decorations: golden deco-objects, ornaments and cushions are brilliant for getting us in the right spirit and they provide a touch of glamour!

Fashion

1 DANILO nude 2 SHINE vino 3 TIZIAN nude 4 TIZIAN salbei

Seasonal

5 FLAIR nude 6 FLAIR jade

Key Piece

7 OSCAR oliv 8 OSCAR nude



COLLECTION
**BASIC
ESSENTIAL**
BY PROFLAX

CLOUD, SECRET & MINU

Kühlere Temperaturen sind immer wieder ein willkommenen Anlass, sich in kuschelweiche Wollplaids zu hüllen. Bleibt nur die Frage: Soll es eher ein unkomplizierter und waschbarer Wool-Blend sein wie Cloud? Ein supersofter Schmusefleece wie Secret? Oder die Wow-Variante Minu, ein Doppelgewebe mit zwei unterschiedlichen Farbtönen, aus feinsten Merinowolle und sehr, sehr stylish?

Cooler temperatures are always a welcome occasion to wrap oneself in snuggly-soft woollen throws. The only question that remains: should it be the easy-going, washable wool blend like Cloud? A super-soft snuggle-fleece like Secret? Or the wow variety Minu, a double-face fabric with two different hues, made of finest merino wool and very, very stylish?

 Alle Farben & Fakten finden Sie auf Seite 57, 58, 59.

Basic Essential

1 CLOUD sand 2 MINU rose/nude 3 MINU vino/rose 4 SECRET merlot





Fashion 1 DANILO grey 2 DAPHNE gold 3 INESS gold 4 LEONIDA grafit/weiss 5 SHINE taupe

Seasonal 6 BODA oliv 7 BODA platin 8 BODA salbei

Key Piece 9 INSIDE grey 10 ISIS weiss 11 OSCAR grey

